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El passat dia set de febrer es va 
celebrar la sessió ordinària de primera 
convocatoria del Pie de I'Ajuntament. 
Una vegada aprovada l'acta anterior, 
del dia disset de gener, va tenir Hoc la 
presa de possessió com a regidor del 
senyor Vicenç Conili i Pagès del grup 
municipal de CIU. 

Amb motiu de la renúncia del Sr. 
Pere Galindo, del grup de convergència 
i després de les renúncies presentades 
pels senyors Josep Ametl ler i 
Margarida LIobet, del mateix grup, 
l'esco s'atribuial senyorConill, atenent 
a l'ordre de col.locació de la llista de 
candidats del partit. 

Acte seguit, es produí la rectif icació 
sobre el dia de festa local a la Roca 
Centre: durant el pie de I'Ajuntament 
célébrât el dia vint de setembre del 
passat any, en el quai s'havia acordat 
assenyalar el dia vuit de setembre 
com a festa quan havia de ser el quinze, 
ja que sempre s'ha célébrât el segon 
diumenge de setembre. 

En el quart punt de l'ordre de! dia 
s'aprovà de forma inicial una nova 
nomenclatura de carrers, vista la 
proposta de les regidories d'urbanisme 
i de cultura, i és aquesta: 

- al barri Reixac, carrer de Can 
Mascaró, com a nom popular de la 
zona. 

- al Poligon de Can Font de la 
Parera, carrer de l'Isaac Perai, Narcis 
Monturiol, Bonaventura Aribau i Esteve 
Terradas, com a persones catalanes 
que han destacat en el camp de la 
invenció aplicada a tecnologia de les 
empreses. 

- a la Roca-centre, canviar carrer 
del Vallès per carrer de Roquerols, en 
nom de tots els ciutadants de la Roca 
del Vallès. 

- a la Roca-centre, canviar carrer 

Pau Casals pel de 
carrer Pau Claris, nom 
pel que en el cadastre 
d'urbana ja té cons-
tància el propi carrer. 

Igualment, s'apro-
và per unanimitat el fet 
de sotmetre a infor-
mació pública aquest 
acord, a fi de que 
quaissevol c iutadà 
pogués presentar les 
al . legacions que 
considérés conve-
nients. 

En cinquè Hoc s'aprovà de forma 
definitiva el projecte tècnic d'ampliació 
i reforma als vestuaris del camp de 
fútbol de la Torrefa, redactat per 
l'arquitecte Meritxell LLobet i amb un 
pressupost de 5.918.017 pessetes. El 
senyor Jacint Falguera presenté la 
propostà com un pas més per anar 
arranjant els problèmes de les 
instal.lacions esportives, si bé encara 
afirmà no saber quan es farla per 
problema de pressupost (fet que 
despertà protestes per part de 
l'oposició) i declarà haver convocat 
una reunió amb el club de fútbol de la 
Torrefa per presentar-los el projecte. 

Seguidament, es donà el vist i piau 
al projecte tècnic d'urbanitzar el barri 
St. Josep i Carrer Montserrat, amb els 
vots en contra del partit de l'oposició, 
que per boca del Sr. Joan Pujol,al.legà 
considerar incomprensible el per qué 
no s'afegia al projecte l'enllumenat 
públic. 

A més, declarà manifestar-se en 
contra del projecte ja que no s'havia 
fet pública encara cap informacló sobre 
les expropiaclons que es volien fer 
pagar als veins una vegada començat 
el projecte; L'ex-alcalde considerà, 
d'altra banda, com a impossible 
d'aprovar el projecte ja que als veins 
de la zona estaven, segons el seu 
grup, totalment enganyats 

Com a setè punt, s'acordà de forma 
unànime la sol-licitud que l'equip de 
govern realitzaria a la Generalitat per a 
la concessió de la gestió d'una televisió 
local. El senyor Alcalde manifestà que 
el passat dia catorze vencia el termini 
per presentar sol.licituds i que malgrat 
que el projecte no estava ben définit, 
creia convenient donar aquest pas 
abans que acabés el termini. Davant la 
reticència del cap de l'oposició a que 

persones de l 'equip de govern 
formessin part de la futura televisió 
local, el senyor Alcalde assegurà que 
seria el propi Pie de I'Ajuntament qui 
anomenar ia el seu Consei l 
d'Administració. 

El vuitè punt de l'ordre del dia tractà 
el conveni d'adquisició d'una finca del 
carrer Goya per a ser destinada a 
equipaments escolars, que s'acordà 
per unanimitat i que incloïa, entre 
d'altres, els següents punts : 

- Adquirir l'immoble per un import 
de 2.881.600 pessetes i destinar-lo a 
l'ampliació del Col.legi Públic Pilar 
Mestres, destinant-lo així com a bé de 
servei públic destinât a ús escolar. 

- Per tal de realitzar l'esmentada 
adqulsició directa, es sol.licitaria la 
seva autorització a la Direcció General 
d'Administració Locai de la Generalitat. 

En el nové punt de l'ordre del dia 
no es feu sino ratificar l'inici de 
l'expedient de posada a disposició de 
la Generalitat dels citats terrenys per 
l'esmentat fi d'ampliació del col.legi 
Pilar Mestres. 

En el torn de precs i preguntes, el 
cap de l'oposició, el senyor Joan Pujol 
formulà al senyor alcalde qüestlons 
com qué és el que realment es volia fer 
amb la pujada de Can Colet, qué 
passava amb el conveni sobre el camp 
de golf de Santa Agnès per pagar amb 
quinze anys i a més, havent-hi de fer 
els carres de l'urbanització. També 
perguntà sobre les actuacions a la 
finca de Can Rovira, la llquldació de la 
Rambla i sobre quan es començarien 
les obres als carrers adjacents a 
aquesta. 

L'Alcalde procedí, a continuació a 
contestar al senyor Joan Pujol, fot 
indicant, respecte la primera pregunta, 
que a l'avinguda Cadi de Can Colet no 
es feia sino complir els requeriments 
deis veins per pavimentar la pujada, a 
través d'un projecte tècnic que s'havia 
d'aprovar. 

En referéncia a la següent qüestió, 
el cap de govern manifestà que havien 
aixecat a públic el conveni signât per 
l'ex-alcalde, i en el que hi entra 
pavimentar un camí. 

De la mateixa manera, el senyor 
Salvador Illa manifestà que a tots els 
propietaris de Can Rovira se'ls hi 
havien fet apressaments perqué 
abandonessin la zona, ja que es 
trobava contradictori queen zones com 
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